
Chongqing Zotion Dentistry Technology Co., Ltd. was founded in 2009. The factory 

is located in Jiulongpo district, Chongqing. It is a professional manufacturer of 

dental products integrating R&D, production, and sales. We have been focusing on 

this field for more than 15 years. The main products are dental zirconia, dental 

milling machines, dental sintering furnaces, and dental PMMA disc, dental wax 

blank, dental peek disc. Through more than ten years of continuous effort, we have 

developed into a medium-sized international enterprise specializing in exporting 

dental consumables, dental equipment, and laboratory heating equipment. 

 

重庆卓田齿克科技有限公司成立于 2009 年，工厂位于重庆九龙坡区，是一家集研发、生产、

销售为一体的专业牙科产品制造商，专注于牙科领域 15 年以上，主要产品有氧化锆瓷块、

牙科机床、烧结炉、PMMA 盘、蜡盘、树脂盘盘等，经过十多年的不断努力，我们已发展

成为一家专业出口牙科耗材、牙科设备和实验室加热设备的中型国际企业。 


